

PROUDLY BAHRAINI



FOULAD™

NESCAFÉ® DOLCE GUSTO®* Compatible Capsules
كبسولات متوافقة مع NESCAFÉ® DOLCE GUSTO®*



2022

NESCAFÉ® DOLCE GUSTO® is a registered trademark owned by a third company that has no connection with Foulad.



FOULAD™

By Foulad Trading W.L.L



Online Channels

Website: www.Foulad.com
App: onelink.to/foulad



Contact Us

Phone: 38030344
Email: info@foulad.com



Headquarters

Kingdom of Bahrain
P.O Box: 40488



CR & Health certificate

C.R: 138139-1
Health Certificate No. 20210528

ABOUT US – FOULAD™

In the year 2019, our organization took form under the name, Foulad Trading W.L.L, as a prime manufacturer and supplier of Foulad™. Our reputation in the industry is a direct result of the processing of an infallible range of products including Espresso Coffee, Lungo Coffee & instant premixes amongst a huge assortment of fine blends. Our services are dedicated towards providing our clients with the most refreshing flavours within a magnificent range of products that boast of long-lasting freshness. We pay exceptional attention to provide the best quality in every line of our products. It is our solemn duty to ensure distinctive taste that carries an essence of the dedication put into our selection. Our clients benefit by availing the best services in terms of superior products and continued assistance. We offer our product under our brand "Foulad™".

تم انشاء مؤسسة فولاد للتجارة ذ.م.م. عام 2019 كشركة مصنعة ومورد رئيسي للعلامة التجارية فولاد. سمعتنا في الصناعة هي نتيجة مباشرة لقوة منتجاتنا على سبيل المثال لا الحصر، قهوة الإسبريسو وقهوة لونجو ونكهات أخرى متنوعة من بين مجموعة كبيرة من الخلطات الفاخرة. خدماتنا مكرسة لتزويد عملائنا بأكثر النكهات المنعشة ضمن مجموعة رائعة من المنتجات التي تضيء احساساً بالانتعاش طويل الأمد كما نولي اهتماماً استثنائياً لتوفير أفضل جودة في كل خط من منتجاتنا. من أهم واجباتنا في تصنيع القهوة هو أن نضمن مذاقاً مميزاً يحمل جوهر التفاني الذي نضعه في اختيارنا. نحن في فولاد للتجارة نسعى دائماً لدعم عملائنا للاستفادة من أفضل الخدمات من حيث تقديم المنتجات عالية الجودة بالإضافة إلى خدمات ما بعد البيع المستمرة.



Our Mission

We aspire to provide the highest quality and efficiency where we continuously look for challenges as opportunities and discern it. We strive to understand the clients needs and put everything in place in order to fulfill them. We aim to adapt to stay ahead and to evolve. Our desire is to satisfy our clients by obtaining quality and integrity.

مهمتنا

نطمح لتقديم أعلى مستويات الجودة والكفاءة حيث نبحث باستمرار عن التحديات ونقتنص الفرص مهما صعبت. في فولاد للتجارة نسعى جاهدين لفهم احتياجات العملاء وتبليتها بالطريقة المناسبة كما نهدف إلى التكيف للبقاء في المقدمة والتطور. رغبنا دائماً هي إرضاء عملائنا بتقديم المنتجات ذات الجودة والخدمات المتحلية بالنزاهة.



Our Vision



Foulad thrives to serve with pride, work with passion in order to ensure the satisfaction of its customers, emphasizing and offering the guiding principles of integrity, quality, service and relationship. We aim to be the leading company in the coffee market and to share an extraordinary experience that feeds the soul.

رؤيتنا



تزدهر شركة فولاد للعمل بكل فخر وشغف من أجل ضمان الحصول على رضا عملائها، والتأكيد على تقديم المبادئ التوجيهية للنزاهة والجودة والخدمة والعلاقات العامة. نهدف إلى أن نكون الشركة الرائدة في سوق القهوة وأن نشارككم تجربة غير عادية وجودة غير مسبوقة.

Our Expertise

Our experts carefully and rigorously select the finest blends from the most famous coffee regions of the world to create a premium line of products. We take the extra mile as a client-driven company to understand our customers needs and put everything in place to fulfill them. As a result, we aim for adaptability and agility in order to stay ahead. Therefore, we have allocated professional resources in order to pay heed to each and every part of our operations and efficient handling.

خبرائونا

يقوم خبرائونا بعناية وبدقة باختيار أفضل الخلطات واختبارها من أشهر مناطق القهوة في العالم لإنشاء مجموعة متميزة من المنتجات. نحن نبذل قصارى جهدنا كشركة بقودها العميل لفهم احتياجات عملائنا ووضع كل شيء في مكانه لتحقيقها. نتيجة لذلك، نحن نراهن على قدرتنا على التكيف وخفة الحركة من أجل البقاء في المقدمة. لذلك، خصصنا الموارد المهنية ذات الخبرة من أجل الاهتمام بكل جزء من عملياتنا والتعامل الفعال.



Our People is our greatest Assets.



Foulad™ AND SUSTAINABILITY

Sustainability is certainly a key value for Foulad Trading W.L.L. We have dedicated huge investments in implementing various projects with the objective of reducing the impact of our products on the environment. Many actions have been implemented to obtain the social, environmental, and economic standards such as the use of new packaging composed of recyclable materials (an example is our FSC certified boxes), and the continuous work of research and development on eco-sustainable products, such as our recently launched capsules for industrial composting.

فولاد والاستدامة

الاستدامة هي بالتأكيد قيمة أساسية لشركة فولاد التجارية ذ.م.م. لقد خصصنا استثمارات ضخمة في تنفيذ مشاريع مختلفة بهدف الحد من تأثير منتجاتنا على البيئة.

تم تنفيذ العديد من الإجراءات للحصول على المعايير الاجتماعية والبيئية والاقتصادية مثل استخدام عبوات جديدة تتكون من مواد قابلة لإعادة التدوير (على سبيل المثال صناديقنا المعتمدة من FSC) , والعمل المستمر للبحث والتطوير بشأن المنتجات المستدامة بيئياً, مثل كبسولات أطلقناها مؤخراً للتسميد الصناعي.

Line of Products

DOLCE GUSTO®* Compatible Capsules



Karak Cardamom
With/Without Sugar
شاي كرك بالهيل



Karak Saffron
شاي كرك بالزعفران



Kustar Altaybeen
كستر الطيبين



Lungo
لونجو



Espresso
اسبريسو

For Further Information

Contact Us



sales@foulad.com



+973 (38030344)



<http://onelink.to/foulad>

THANK YOU

